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Çavuşoğlu, FETÖ elebaşının Türkiye’ye iadesiyle ilgili, “Trump, Cumhurbaşkanı Erdoğan’a
bu konu üzerinde çalıştıklarını söyledi, ancak somut adımları görmemiz gerek” dedi
Dışişleri Bakanı Mevlüt Çavuşoğlu, Katar'da 18. Doha Forumu kapsamında düzenlenen CNBC
muhabiri Hadley Gamble moderatörlüğündeki yüksek düzeyli mülakat özel oturumunda soruları
yanıtladı.
FETÖ elebaşı Fetullah Gülen'in ABD'den Türkiye'ye iadesi konusunda sürecin nasıl ilerlediğine ilişkin
bir soru üzerine Çavuşoğlu, herkesin bir "CIA ajanı olan rahip Andrew Brunson"a odaklandığını
ancak Türkiye- ABD ilişkilerinde bu konudan daha büyük meseleler olduğunu söyledi. Çavuşoğlu, bu
meselelerden birini ABD'nin Suriye'de YPG/PKK'ya verdiği desteğin oluşturduğunu ve bunun
Türkiye'nin ulusal güvenliğini tehdit ettiğini, diğer ciddi meselenin ise 15 Temmuz darbe girişiminde
bulunanların elebaşı Gülen'in hala ABD'de yaşaması olduğunu kaydetti.
FETÖ ve elebaşına ilişkin FBI tarafından birçok eyalette yürütülen soruşturmada bu örgütün karanlık
tarafının ve ABD yasalarını nasıl ihlal ettiklerinin fark edildiğini vurgulayan Çavuşoğlu, "Bizim
beklentimiz çok net. İkili anlaşmalarımız var, uluslararası hukuk ortada. Bu kişi ve bu örgüte üye
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diğerlerini, 84 isimden oluşan listeyi, Türkiye'ye iade talebiyle ABD'ye sunduk" dedi.

ARADAN ÜÇ YIL GEÇTİ
Çavuşoğlu, Gamble'ın "Bunun gerçekleşeceğine inanıyor musunuz?" sorusu üzerine, "En son Buenos
Aires'te en son bir araya geldiğimizde ABD Başkanı Trump, Cumhurbaşkanı Erdoğan'a bu konu
üzerinde çalıştıklarını söyledi, ancak somut adımları görmemiz gerek. Üzerinden neredeyse iki, hatta
üç yıl geçti" diye konuştu.
Suriye'deki son duruma ve Türkiye'nin, Suriye'nin kuzeyindeki YPG/PKK hedeflerine yönelik yapmayı
planladığı harekata ilişkin bir soru üzerine Çavuşoğlu, "İş YPG/PKK'ya gelince Batılı dostlarımız onları
destekliyor. Neden? Tek bahaneleri var, o da 'YPG'nin DEAŞ ile mücadele etmesi'. Bugün herkes
YPG/PKK'nın yaptıklarına, bölgedeki azınlıkları nasıl zorla sindirdiğine gözünü kapatıyor" dedi.
Türkiye'nin Suriye'nin kuzeyinde yapmayı planladığı harekatın ABD'yi riske atıp atmayacağı
yönündeki soru üzerine Çavuşoğlu, "Neden NATO müttefiki Amerikalıları riske atmış olayım? ABD,
PKK terör örgütünün koruyucusu mu? Olmamalılar. Sorun da bu. Neden (YPG/PKK'ya) bu kadar silah
verdiler? Biz, ABD askerlerinin hayatını riske atmıyoruz. Bizim hedefimiz, amacımız tıpkı Afrin'de, Fırat
Kalkanı Harekatı'nda olduğu gibi YPG/PKK terör örgütü" diye konuştu.
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